



Bank of Canada

---

*Biographical Note: David Amirault*

David Amirault was appointed Senior Representative (Economics) at the Bank's Regional Office for the Atlantic provinces in 1999. In this capacity, he directs research and analysis on economic and financial developments in the region. He also plays a major role in the Office's activities in communicating the Bank's messages to a variety of external audiences and promoting an exchange of views on the economy and monetary policy.

Born in Yarmouth, Nova Scotia, Mr. Amirault graduated with a Bachelor of Commerce degree (Honours Economics) from Saint Mary's University in 1990. He then pursued graduate studies in Economics, attaining his master's degree at the University of Western Ontario.

After his studies, Mr. Amirault worked for the Atlantic Provinces Economic Council (APEC) in Halifax for seven years. He successively held the positions of Economist, Senior Economist, and Director of Research. Mr. Amirault also teaches economics in the Frank H. Sobey Faculty of Commerce at Saint Mary's University in Halifax and is President of the Atlantic Association of Applied Economists (AAAE).

November 2003



Bank of Canada

---

*Notice biographique : David Amirault*

David Amirault a été nommé en 1999 représentant principal (Analyse économique) au Bureau régional de la Banque du Canada dans les provinces de l'Atlantique. À ce titre, il dirige les travaux de recherche et d'analyse sur l'évolution économique et financière de la région. Il joue également un rôle de premier plan dans les activités du Bureau en communiquant les messages de la Banque à divers publics externes et en favorisant l'échange de points de vue sur l'économie et la politique monétaire.

Né à Yarmouth, en Nouvelle-Écosse, M. Amirault a obtenu un baccalauréat en sciences commerciales avec spécialisation en économie de la Saint Mary's University en 1990. Il a ensuite entrepris des études supérieures en économie et a obtenu une maîtrise à l'Université Western Ontario.

Après avoir quitté l'université, M. Amirault a travaillé pour le Conseil économique des provinces de l'Atlantique (CEPA), à Halifax, pendant sept ans. Il y a occupé les postes d'économiste, d'économiste principal et de directeur de la recherche. M. Amirault enseigne également l'économie à la Frank H. Sobey Faculty of Commerce de la Saint Mary's University, à Halifax, et il est président de l'Atlantic Association of Applied Economists (AAAE).

Novembre 2003